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Protokół Nr L/2022 z L Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 27 

kwietnia 2022 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 13:00 do 14:19. 

 

W sesji udział wzięli radni oraz sołtysi Gminy Kawęczyn – zgodnie z listami obecności 

stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, a wśród nich: 

- Jan Nowak – Wójt Gminy Kawęczyn 

- Edyta Balcerzak – Skarbnik Gminy Kawęczyn 

- Ewa Kornet – Inspektor ds. dostępności, rozwoju i promocji gminy 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie L Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy rok 2022; 

b) przyjęcia Sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Kawęczyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie za 2021 rok. 

6. Aktualizacja oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w sprawie 

zatwierdzenia planu remontów nawierzchni poprzez położenie drugiej warstwy 

bitumicznej dróg gminnych i wewnętrznych w gminie Kawęczyn na czas obecnej 

kadencji samorządu. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie L Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 1.Otwarcie L Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia L Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy 

Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 14-u radnych 

na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy Kawęczyn i 

można rozpocząć prawomocne obrady.  

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł zmian. 

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Adrian Kwinciak 

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z XLIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z XLIX Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, 

aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Adrian Kwinciak 

 

Protokół z XLIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

 

Ad. 5.Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 
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Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że pod dzisiejsze głosowanie poddajemy zmiany, 

które były omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji, jak również zmiany, które wpłynęły 

w okresie między posiedzeniem komisji, a dzisiejszym posiadaniem sesyjnym. Na początku 

Skarbnik Gminy przytoczyła zmiany, które były  już wcześniej omawiane na komisjach. 

Pierwsza związana jest z dofinansowaniem zakupu samochodów bojowych dla jednostek OSP 

z terenu Gminy Kawęczyn, to jest dla Tokar i Marianowa. Poinformowała, że łączna kwota 

dofinansowania  to 110 000,00 zł - po 55 000,00 zł dla każdej z jednostek. Druga zmiana 

dotyczy remontu i podstawowego wyposażenia mieszkania, które jest w naszym gminnym 

zasobie komunalnym, chodzi o mieszkanie w Tokarach Pierwszych, a kwota przeznaczona na 

zadanie wynosi 50.000,00 zł. Następnie Skarbnik przeszła do omówienia zmian, które nie były 

omawiane na posiedzeniu komisji Rady Gminy. Pierwsza z tych zmian dotyczy pisma 

Wojewody Wielkopolskiego, które informuje o otrzymaniu środków w wysokości 37.740,00 zł 

z przeznaczeniem na sfinansowanie wypłat dodatków osłonowych. Zmiana kolejna również 

poparta pismem Wojewody Wielkopolskiego to jest kwota 521.041,83 zł z przeznaczeniem na 

zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do 

produkcji rolnej przez producentów rolnych w pierwszym terminie płatniczym, za pierwsze 

półrocze. Dodała, że środki te będą jeszcze dzisiaj przekazywane na rachunki osób, rolników, 

którzy złożyli stosowne wnioski. Skarbnik E. Balcerzak powiedziała, że kolejna zmiana 

dotyczy środków funduszu sołeckiego sołectwa Leśnictwo, które w okresie międzysesyjnym 

dokonało zmian w ramach właśnie tych środków. Sołectwo zmniejszyło zadanie bieżącego 

utrzymania dróg - praca sprzętu o kwotę 300 zł, sołectwo dokonało zmniejszenia w ramach 

zadania opracowania strategii sołeckiej o wartość 400 zł, sołectwo zwiększyło zadanie 

wykonania dokumentacji projektowo-kosztorysowa na zagospodarowanie placu rekreacyjno-

sportowego o kwotę 2.000,00 zł - jest to zwiększenie do kwoty 7.000,00 zł, sołectwo zmniejsza 

o kwotę 1.300,00 zł zadanie wykonanie przyłącza energetycznego. Skarbnik Gminy 

powiedziała, że ostatnia ze zmian dotyczy środków pomocowych, jakie otrzymaliśmy na 

wypłatę świadczeń pieniężnych na podstawie artykułu 13 z ustawy z dnia 12 marca w sprawie 

pomocy obywatelom Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Dodała, że są to środki w kwocie 40 zł dla każdej z rodzin, która przyjęła obywatela Ukrainy, 

40 zł za jeden dzień na każdą osobę przyjętą przez danego mieszkańca naszej gminy. Łączna 

kwota otrzymanych środków na to zadanie wynosi 33.000,00 zł. 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022. Odbyło się głosowanie 

jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej gminy rok 2022;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Adrian Kwinciak  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr L/334/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

gminy na rok 2022. 

 

b) przyjęcia Sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Kawęczyn z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2021 rok; 

 

Inspektor E. Kornet omówiła sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Kawęczyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 

2021 rok, które stanowi załącznik do uchwały.  

 

Przewodniczący P. Gebler przypomniał, że uchwała była omawiana na posiedzeniu komisji 

Rady Gminy i została wstępnie zaakceptowana przez Państwa radnych.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Kawęczyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 

2021 rok. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Kawęczyn z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Adrian Kwinciak 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr L/335/2022 w sprawie przyjęcia Sprawozdania z 
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realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Kawęczyn z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2021 rok. 

 

Ad. 6. Aktualizacja oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w 

sprawie zatwierdzenia planu remontów nawierzchni poprzez położenie drugiej 

warstwy bitumicznej dróg gminnych i wewnętrznych w gminie Kawęczyn na 

czas obecnej kadencji samorządu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler odczytała treść oświadczenia wraz z uzasadnieniem. 

Ponadto przypomniał, że Rada Gminy odbyła posiedzenie wyjazdowe, podczas którego 

zajmowano się przedmiotowym tematem. 

 

Radny P. Urbanek odniósł się do jakości remontowanych dróg. Zaznaczył, że obecnie robią to 

pracownicy gminy poprzez uzupełniania dziur asfaltem na zimno. Podkreślił, że jakość tych 

prac nie jest najlepsza, dlatego prosił o rozważenie kwestii wynajęcia firmy, która zrobi to w 

sposób profesjonalny poprzez wycięcie, odpowiednie zagęszczenie i ułożenie masy 

bitumicznej.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania co do 

przedstawionego oświadczenia.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie przyjęcie 

oświadczenia w sprawie aktualizacji oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w 

sprawie zatwierdzenia planu remontów nawierzchni poprzez położenie drugiej warstwy 

bitumicznej dróg gminnych i wewnętrznych w gminie Kawęczyn na czas obecnej kadencji 

samorządu. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

Aktualizacja oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia 

planu remontów nawierzchni poprzez położenie drugiej warstwy bitumicznej dróg gminnych i 

wewnętrznych w gminie Kawęczyn na czas obecnej kadencji samorządu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Adrian Kwinciak 

Przewodniczący P. Gebler ogłosił 15 – minutową przerwę w obradach.  
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Ad. 7.  Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny. 

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wójt J. Nowak odniósł się do wypowiedzi radnego P. Urbanka mówiąc, że do tej pory nie 

stosowaliśmy innej formuły naprawiania ubytków w nawierzchni, ale zawsze możemy to 

zmienić. Przypomniał, że oferta uzupełniania ubytków w nawierzchni  przez firmy w tamtym 

roku kształtowała się na poziomie 100 – 110 zł za 1 m ². Dodał, że przedmiotowym tematem 

Rada Gminy powinna zająć się na najbliższym posiedzeniu.  

Ad. 8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny. 

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny T. Tyrakowski przypomniał, że odpady biodegradowalne w tamtym roku były w okresie 

letnim odbierane dwa razy w miesiącu, a teraz odbywa się to raz w miesiącu. Zapytał, czy 

byłaby możliwość kontynowania odbioru tych odpadów dwa razy w miesiącu, ponieważ 

społeczeństwo wytwarza dość duża tych odpadów. Radny prosił o interwencję w sprawie ciągle 

nieuzupełnionych ubytków w asfalcie oraz w sprawie wycięcia suchych drzew w ciągu drogi 

powiatowej relacji Milejów – Tokary Pierwsze.  

 

Radny K. Rygas prosiło o zgłoszenie potrzeby uzupełninia ubytków w nawierzchni asfaltowej 

drogi powiatowej relacji Marcjanów – Kawęczyn.  

 

Radny R. Jaśkiewicz zawnioskował o uzupełnienie ubytków w nawierzchni asfaltowej drogi 

powiatowej relacji Żdżary – Skarżyn. Dopytał czy w planach do generalnego remontu jest droga 

relacji Żdżary – Skarżyn. 

 

Radny G. Dzikowski powiedział, że na komisjach było mówione, aby zgłosić potrzebę 

uzupełniania ubytków w nawierzchni wszystkich dróg powiatowych na terenie naszej gminy.  

  

Wójt J. Nowak powiedział, że do odbioru odpadów biodegradowalnych dwa razy w miesiącu 

w okresach letnich zobowiązywały nas przepisy ustawy, ale w tamtym roku zmieniły się 

przepisy, które aktualnie mówią o tym, że odpady biodegradowalne mogą być odbierane raz w 

miesiąc. Dodał , że skorzystaliśmy z tej możliwości i dlatego obecnie odbywa się to w tej 

formule. Ponadto nadmienił, że można ją zmienić dopiero przy ogłaszaniu kolejnego przetargu 

na odbiór odpadów komunalnych, który jest planowany na sierpień – wrzesień bieżącego roku 

na kolejny okres czasu. W odniesieniu do stanu dróg powiatowych Wójt Gminy powiedział, że 

wszystkie zgłoszenia zarówno radnych, jak i mieszkańców są przesyłane do Zarządu Dróg 

Powiatowych. Dodał, że skala tego problemu jest coraz większa, dlatego zaproponował, aby na 

najbliższe posiedzenie komisji Rady Gminy zaprosić radnych powiatowych, którzy może 

mogliby nam pomóc w tej sprawie.  

 

Radny P. Urbanek zapytał, czy wiadomo coś na temat położenia/ uzupełnienia asfaltu na 

odcinku drogi powiatowej w miejscowości Siedliska. Zauważył, że kilka tygodni temu został 

tam ściągnięty asfalt i do tej pory nie zostało to uzupełnione.  
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Wójt Gminy powiedział, że nie jechał ta drogą już ok. 3 tygodni, dlatego nie wiedział, że jest 

to dalej nie zrobione.  

 

Radny Ł. Mila powiedział, że od radnych powiatowych dowiedział, że obecnie prowadzone są 

wykupy gruntów pod inwestycje w ciągu drogi powiatowej relacji Kowale Pańskie – Siedliska 

– Grąbków.  

 

Radny S. Kasprzak powiedział, że z tego powodu inwestycja ta na ten moment została 

wstrzymana.  

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler powiedział, że na jednych z ostatnich posiedzeń było 

mówione, że ze względu na wykupy gruntów w ciągu drogi relacji Kowale Pańskie – Grabków 

nastąpiła zamiana kolejności dróg i w pierwszej kolejności będzie realizowana inwestycja w 

ciągu drogi powiatowej relacji Kawęczyn – Mikulice, a dopiero później Kowale Pańskie – 

Grabków. Dodał, że podejrzewa, że sama jezdnia jest na gruntach należących do powiatu, ale 

przypuszcza, że potrzebne są grunty pod pobocza czy rowy, dlatego wszczęta została procedura 

wykupu gruntów. Podkreślił, że są to tylko jego przypuszczenia.  

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że spróbuje pozyskać na ten temat informację, ponieważ do 

tej pory nie wiedział nic o planowanych wykupach gruntów.  

 

Radny R. Jaśkiewicz poinformował, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej zostało zaplanowane 

na 4 maja 2022 roku na godz. 09:00. Prosił o zgłaszanie ewentualnych uwag odnośnie terminu 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej.  

 

Więcej zapytań ani wniosków nie było.  

 

Ad. 10. .Zamknięcie L Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał L Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady. 

 

 

                             Protokołowała                                                    Przewodniczył   

 

                      Magdalena Krakowiak                                                Piotr Gebler 

 


